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országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamá s
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Hogyan áll az új atomer őművi blokkok létesítése kapcsán létrehozandó jogszabály csomag? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az új atomerőművi blokkok építésével kapcsolatos korábbi kérdésemre azt a választ kaptam, hogy a
létesítéssel kapcsolatos eljárások a hatályos jogszabályi keretek között is lebonyolíthatók, mégi s
kormányzati szándék az engedélyezési eljárásokra vonatkozó joganyag korszer űsítése, pontosítása,
a szükségesnek mutatkozó kiegészítő szabályok beiktatása .
A Nemzeti Fejlesztési Minisztérium feladatkörébe tartozó jogszabályok el őkészítése, ennek
keretében kormányrendeletek felülvizsgálata a kérdés feltevésekor - 2010 októberében -
folyamatban voltak, emellett már akkor megkezdődött bizonyos törvények módosításának
előkészítése, továbbá több alacsonyabb szintű jogszabály felülvizsgálatával és előkészítésével
kapcsolatos szakmai munka .

Néhány hónap elteltével kérdezem Miniszter Urat :

- Hogyan áll az új atomerőművi blokkok létesítése kapcsán létrehozandó jogszabály csomag?
- Mikor kerül a Kormány elé, pontosan mikor kíván döntést hozni az említett kérdésben ?
- Lezárult-e már a szakmai egyeztetési folyamat ?

Várom megtisztel ő válaszát!
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Írásbeli választ igénylő kérdés

Budapest, 2011 . január 5 .

br. Oláh" Lajos
országgyűlési képviselő
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